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Godkännande av dagordningen 

Dagordning godkänns. 

 

Genomgång av närvaro 

Närvaro gicks igenom.  

 

Justering av protokoll 

Karin Lund och Karin Hanqvist utses att justera protokollet. 

 

Föregående protokoll 

Föregående protokoll läggs till handlingarna. 

 

Dialog med nämndens presidium  

Pensionärsrådet lyfter fem punkter de särskilt vill lyfta tillsammans 

med nämndens presidium.  

 

Den pågående vårdkonflikten 

Pensionärsrådet önskar få information hur den pågående 

vårdkonflikten kommer påverka verksamheterna.  

Nämndens presidium lämnar till förvaltningen att besvara frågan.  

Förvaltningen beskriver att bemanningen inför sommarperioden är 

säkrad och att övertid är inget som eftersträvas i verksamheterna 

även i vanliga fall. Patientsäkerheten bedöms vara säkrad.  

 

Vård- och omsorgsboende i Abrahamsberg 

Pensionärsrådet önskar få information hur aktiva nämnden är i 

planeringsarbetet för kommande vård- och omsorgsboende i 

Abrahamsberg.  

 

Presidiet beskriver att de lyfter frågor tillsammans med sina 

partikollegor. De beskriver att det finns framtida behov av platser 

på vård- och omsorgsboende i stadsdelen och vikten av att säkra 

behovet. Presidiet konstaterar att vid planärenden kan inte alla bli 

nöjda men att det är av vikt att få medborgarnas perspektiv i ett 

tidigt skede.  

 

Planärendeprocessen  

Pensionärsrådet framför önskemål att äldreperspektivet lyfts 

ytterligare i de planärenden som går upp i nämnd. Pensionärsrådet 

beskriver att det är av vikt att beakta tillgängligheten, utemiljön och 

möjligheten för sociala ytor för stadsdelens äldre invånare. 

Pensionärsrådet framför önskemål om insprängda seniorbostäder i 

nybyggnation. Rådet framför även att de önskar att stadsdelen hade 

mer inflytande i planprocesserna.  

 

Nämndens presidium beskriver att de tar med sig rådets synpunkter.  
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Förvaltningen konstaterar att den interna processen vid planärenden 

behöver ses över.  

 

Hemtjänsten  

Pensionärsrådet lyfter att hemtjänsten kommer fylla en allt större 

roll i omsorgen de kommande åren samt att de upplever att det 

kommer bli svårt att hitta personal.  Rådet vill veta hur nämnden 

resonerar kring denna fråga.  

 

Presidiet lyfter att det finns ett behov av att höja statusen för arbete i 

offentlig sektor. Det avser arbetsvillkor, lön och arbetsmiljön. 

Presidiet beskriver behov av utbildning och kompetenshöjning.  

 

Äldreboendelots  

Pensionärsrådet beskriver att de haft möte med äldreombudsmannen 

för Stockholms stad. Rådet lyfte att det finns behov av stöd och 

vägledning för äldre i stadsdelen var det gäller att planera sitt 

framtida boende. De beskriver att det finns en osäkerhet till 

ekonomin och processen vid en flytt. Äldreombudsmannen hade 

lyft att det finns en roll i vissa stadsdelar som kallas äldreboendelots 

som är ett stöd i denna process. Rådet vill framföra att de ser ett 

sådant behov även i Bromma.  

 

Tillgänglighetsfrågor 

Inga synpunkter.  

 

Stadsdelsnämndens sammanträde 30 maj 2024 

Pensionärsrådet har tagit del av samtliga ärenden och lämnar 

synpunkter kring följande: 

 

Ärende 2: Nytt medborgarförslag Bromma flygplats  

BRO 2024/247 

Pensionärsrådet framför att det är en trevlig idé. 

 

Ärende 13: Nytt medborgarförslag – hiss/rulltrappa 

Gustavslundsvägen 

BRO 2024/297 

Pensionärsrådet bejakar förslaget och lyfter särskilt att 

tillgängligheten är viktig för de äldre invånarna.  

 

Ärende 17: Tertialrapport 1 2024 för Bromma stadsdelsnämnd  

BRO 2024/283  

Pensionärsrådet har frågor gällande kontinuitetmåttet i hemtjänsten 

samt hur det går med implementeringen av ramtid.  

 

Förvaltningen beskriver svårigheterna med kontinuitetsmåttet men 

heltid som norm förhoppningsvis kommer att förbättra detta. 
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Implementeringen av ramtid är pågående och enheten för 

biståndshandläggning genomför dialogmöten med hemtjänstutförare 

i både privat och egen regi gällande ramtid.  

 

Information ges även om den förebyggande verksamhetens digitala 

it-café.  

 

Ärende 18: Yttrande över revisionens årsrapport  

BRO 2024/284 

Pensionärsrådet har frågor avseende punkten om att 

belastningsregister inte begärts vid anställning av lokalvårdare. 

Förvaltningen besvarar frågan.  

 

Ärende 22: Planärende på granskning, Åkeshov 1:1 m.fl., intill kv. 

Famnen  

BRO 2024/286 

Pensionärsrådet kan konstatera att äldreperspektivet saknas i 

förvaltningens svar.  

Pensionärsrådet lyfter även den kyrka som planeras att tas bort kan 

ha värde för de äldre invånarna och att det istället skulle kunna bli 

en samlingslokal.  

 

Rådet planerat att inkomma med ett särskilt yttrande.  

 

Ärende 23: Planärende på granskning, Åkeshov 1:1 m.fl., invid 

Åkeshovshöjden  

BRO 2024/287 

Pensionärsrådet kan konstatera att äldreperspektivet saknas i 

förvaltningens svar.  

Rådet planerar att inkomma med ett särskilt yttrande. 

 

Förvaltningens rapport  

Förvaltningen ger kort information om:  

 

 Införandet av en ny socialtjänstlag och God och nära vård 

och omsorg 

Arbetet intensifieras och förvaltningen ska upprätta en lokal 

aktivitetsplan. Styrgrupp med representation från socialtjänst, 

äldreomsorg och förskola har bildats.  

Pensionärsrådet kommer att bjudas in för att vara en del av det 

kommande arbetet med införandet. 

 

 Tekniksprångare 

Avdelningen har tillsammans med socialtjänsten för avsikt att 

anställa två tekniksprångare i syfte att genomföra en 

omvärldsbevakning av digitala hjälpmedel och annan teknik.   
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 Miljö  

Avdelningen har tagit ett omtag kring inköp av ekologiska 

livsmedel. Avdelningen ska genomföra ett test och enbart köpa in 

ekologiska livsmedel under en period för att kunna jämföra 

kostnaderna.  

 

 Kompetensförsörjning  

Avdelningen arbetar intensivt med införandet av heltid som norm. 

Fler erbjuds heltidsanställningar, men finns fortfarande utmaningar 

att minska andelen timavlönade. Avdelningen har identifierat behov 

av stöd gällande schemaplanering och arbetar nu för att fördjupa 

kunskapen kring schemaoptimering.  

 

Rådets rapporter 

Inget att notera.  

 

Skrivelser 

Inget att notera. 

Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll 

Inget att notera.  

Övriga frågor 

Inget att notera.  

 

Nästa sammanträde 

Onsdag 14 augusti 14.30 

 

Bilagor 

1. Yttrande - Detaljplan för del av fastigheten Åkeshov 1:1 

m.fl., vid Kv. Famnen, Dp 2017-17450 
2. Yttrande - Planärende på samråd, Åkeshov 1:1 m.fl., invid 

Åkeshovshöjden, S-Dp 2022-15257 
 

 

 

 


